



Aanwezig: Erik Jongenotter (voorzitter), Ane Wiersma (secretaris), Akke Drentje, Luc Prinsen, Marcel Fick, Peter Smit, Maarten Strating, Sjoert Bakker, Leon van den Biggelaar en Hans van Run.

Afwezig: Harma Wilts, Dimitri Poncin, Eric Greweldinger, Ton van Grinsven, Erik van Holten, Teun Immerman, Maria Salomons.

1. Opening en vaststelling agenda

Om 10:03 opent Erik de vergadering. Akke heeft gebak meegenomen. Onder punt 4 komt de vraag van Ane over ontruimingstijden.

2. Mededelingen, ingekomen en verzonden stukken

Mededelingen

- Geen.

Inkomend:

- Definitie toegestane roodlichtnegatiepercentage (Luc, 10-4)
- Vraag uit de praktijk: reconstructie Majellaknoop (Dimitri, 24-4)
- Vraag uit de praktijk: volglichten 11-81-82 (Ane, 26-4)
- Vraag uit de praktijk: standaardnummering (Marcel Fick, 29-4)
- Vraag uit de praktijk: ontruimingstijden langzame fietsers (Ane, 8-5)

Uitgaand:

- Geen.

3. Verslag van de vergadering van 13 maart 2024

a. Tekstueel:

- Punt c van agendapunt 4. Verslag van de vergadering van 13 maart 2024 bij punt c. Naar aanleiding van:
Aanpassing van de zin: "Goudappel hanteert daarom een andere definitie en streefwaarde"
door: "In het prioriteringskade van Provincie Noord-Holland wordt daarom een andere definitie en streefwaarde gehanteerd".
- .

b. Openbaar:

- Geen opmerkingen.

c. Naar aanleiding van:

Peter geeft n.a.v. de Intertraffic aan dat er weinig nieuws te zien was, hooguit op schermen of in presentaties. Het was gezellig om te netwerken. Houten was voor ons wat interessanter.



Agendapunt 5. Vragen en oplossingen uit de praktijk:

Ane vraagt n.a.v. het issue met vecom-lussen of Peter niet had gezegd dat het ook aan de transponder zou kunnen liggen. Peter beaamt dat het inderdaad aan de instelling van de transponder kan liggen, Bijvoorbeeld de zendsterkte.

Agendapunt 8 Normen:

Ane geeft aan dat bij het aansturen van de wachttijdvoorspelling bij de FAT de cijfers juist zichtbaar bleven bij schakelen naar Alles-Rood en niet verder afloopt. Reactie is dat dit in de applicatie (in system_application) zo kennelijk is geprogrammeerd en dat als je dat anders wilt, je dat daar ook moet aanpassen.

Agendapunt 9. Werkgroepen bij Terugkoppeling Thematafel (i)VRI LVMB 3^e bullet:
Leon geeft aan dat zij een PEN-test gaan doen in juni.

d. Actielijst

- 2021-12-1 fabrieks-onafhankelijk communicatieprotocol.
Dit actiepunt wordt verder door Peter alleen gedaan, omdat Akke stopt.
- 2024-03-2 Nasturen presentatie kruispuntscore verkeersafwikkeling
Is gedaan door Maarten
- 2024-03-3 Vervanging Akke
Blijft staan met input van vandaag
- 2024-04-1 Rondsturen presentatie Rogier Pelgrim
Is door Ane gedaan
- 2024-04-2 Specificatie 3-2-1 teller op agenda mei
Is door Ane gedaan
- 2024-04-3 Uitproberen goudappel sharepoint
Blijft staan voor Ton, Marcel.

4. Vragen en oplossingen uit de praktijk

Ane: Ane heeft mail ontvangen van Hans van Meurs. Hij vermoedt dat afrijdende fietsers vaak langzamer afrijden dan de 4 m/s de in de richtlijn staat en dat bij een lange ontruimingsafstand gevaarlijke situaties zouden kunnen ontstaan. Luc geeft aan dat bij lange afstanden vaak het maatgevend zijn van een langzame startende fietser wordt vergeten. Daar besteedt de update van de richtlijn extra aandacht aan via de uitwerking naar een formule. In "OTTO" en de tool "Calcit" wordt de rekenmethodiek opgenomen. Aanvullend wordt gesteld dat je de fysieke omstandigheden buiten wel meenemen in je parameters. Belangrijk is ook dat je buiten kijkt hoe de situatie er uitziet.

Afscheid Akke

Akke is er voor het laatst bij. Ze neemt een sabbatical en gaat nadenken wat ze de laatste werkzame jaren wil gaan doen. Erik bedankt Akke voor haar inbreng in de afgelopen jaren en overhandigt een cadeaubon.



5. Standaardisatie specificatie 3-2-1 teller

Sjoert geeft aan dat hij voor aftellers in Leiden altijd de specificaties, die Eric G. heeft gemaakt, meestuurt. In die specificatie is ook de bewaking van de uitsturing van de afteller goed opgenomen. Iedereen is het erover eens dat je deze specificatie standaard moet maken en dat het in alle regelingen, of het nu CCOL is of iets anders, op deze wijze kan worden opgenomen. Een voetnoot kan zijn dat als je het in CCOL gebruikt je dan gestandaardiseerde naamgeving kan gebruiken.

Er is nog even discussie over de wettelijke kaders van de afteller. Eric G. noemt altijd het akkoord van de minister destijds. Maar het is daarmee nog niet wettelijk vastgelegd. Het wordt nu gedoogd en het is heel goed dat de afteller gestandaardiseerd wordt en de specificaties een CVN-stempel krijgen.

De versie van Eric en Luc wordt rondgestuurd en volgende keer besproken.

6. Opvolger Akke

Volgende keer praten we verder hierover.

7. Ontwikkelingen iVRI

a. Governance iVRI

Donderdag staat het verbeterplan in coördinatiegroep LVMB op de agenda. In het verbeterplan lijkt de aandacht voor verbeteringen van de organisatie weer onder te sneeuwen. De andere punten zal wel goed komen, verwacht Akke. Twee weken later komt het in het directeurenoverleg.

De gebruikers van hulpdiensten e.d. zijn aangesloten.

Er wordt nog even teruggeblikt naar de zorgen om 'volgverkeerslichten' (ivm privacy), wat pas in de pers kwam. Goed naar de stukken kijkend had de Autoriteit Persoonsgegevens wel de goede vragen gesteld. Omdat er niet tijdig op was gereageerd had AP het nogmaals aangezwengeld.

b. Consolidatie iVRI dataketten

Sjoert vraagt hoe het met TLCgen staat. Er is volgens Luc uitstel tot 1 juni gegeven. Vialis heeft voor zijn APP de stukken ingediend. Goudappel heeft extra tijd gekregen. Op de CROW-site kun je de certificaten zien.

8. Normen NEC 214, EN 12675, NEN 3384

Geen nieuws

9. Werkgroepen

- Stichting IVERA



- Zoekt een nieuwe voorzitter. Dat moet iemand van de overheid zijn.
- **Terugkoppeling Thematafel (i)VRI LVMB**
 - Geen nieuws.
- **TLCGen**
 - Geen nieuws. De stand van zaken met interstartgroen is ook niet helemaal bekend.

10. Lijst met te behandelen onderwerpen

- Het punt van de iVRI kan weg. Het proces loopt en zal in de terugkoppeling wel steeds aan de orde komen.
- De opvolging van Akke staat voor volgende keer op de agenda.
- De 3-2-1-afteller staat ook op de agenda voor volgende keer.
- Er is behoefte aan nieuwe onderwerpen.
- Akke heeft nog een interessant onderwerp: hoe moet je omgaan met regelscenario's. Elke verkeerskundige doet dat op eigen manier en hoe je de sturing van het verkeer doet in relatie tot iVRI's of netwerkregelingen is goed om voor het voetlicht te zetten in de CVN. Vragen die daarbij nog oppoppen zijn: doe je dat in de regeling of vanuit de centrale; wil je adaptief zijn of sturend en hoe doe je dat dan? Verschillen tussen scenario's die vaak voorkomen of die incidenteel voorkomen.

Luc kan Maastricht wellicht ook eens vragen om te presenteren hoe zij dat ingericht hebben.

Het is goed dat dit onderwerp wordt voorbereid door iemand.

Afgesproken wordt dat iedereen wat op de mail zet naar Sjoert, die het dan bundelt om er volgende keer als agendapunt op terug te komen. Luc vraagt Maastricht of zij een moment hebben dat zou passen.

11. Rondvraag

Er wordt geen gebruik van de rondvraag gemaakt.

Ane doet een poll voor de aanwezigheid van juni, juli en augustus.

12. Sluiting

Erik sluit om 13.01 uur de vergadering.